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Zápis z 3. zasedání Zastupitelstva obce Vestec 
konaného dne 20. 01. 2011. 
 
 
Zasedání zastupitelstva obce zahájil starosta v 18:03h. 
 
Po zahájení zasedání zastupitelstva obce složil dle ustanovení §69 zákona 
č. 128/2000Sb., zákon o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, 
zastupitel Svatopluk Smutný slib člena zastupitelstva obce. 
 
Přítomní členové zastupitelstva: 
Lejnarová Taťána 
Zíková Eleni MUDr. 
Pašek Miroslav 
Jarolímek Eduard 
Bucharová Barbora Ing. 
Smutný Svatopluk MUDr. 
Buchar Jan Ing. arch. 
Bednář Jaroslav JUDr. 
Krátký Tomáš 
Švec Tibor 
Drahoš Václav 
Stupková Jana 
Krešňák Petr Ing. 
Vávrová Radka 
 
 
Omluveni:  
Machová Alena RNDr. MBA 
 
Počet přítomných členů zastupitelstva: 14 (čtrnáct). 
 
Přílohu č. 1 tohoto zápisu tvoří prezenční listina. 
 
Starosta informoval přítomné o tom, že z průběhu zasedání je pořizován zvukový 
záznam. 
 
Zapisovatel:  
Starosta pověřil pořízením zápisu o průběhu zasedání zastupitelstva obce Naděždu 
Horákovou. 
 
 
Určení ověřovatelů zápisu: 
Starosta pověřuje ověřením zápisu zastupitele Jaroslava Bednáře a zastupitele Petra 
Krešňáka. 
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Pořad jednání: 
 
Starosta navrhl následující pořad jednání: 
 
1.  Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
2.  Schválení pořadu jednání 
3.  Změna č. 5 ÚP SÚ Vestec 
4.  Revokace usnesení č.09/28/6 
5.  Finanční příspěvek obci  - Staving Olomouc 
6.  MŠ Vestec  

a) Jmenování ředitele MŠ 
b) Zřizovací listina MŠ Vestec 
c) Smlouva o výpůjčce nemovitého majetku zřizovatele 

7.  Zřízení výboru pro výstavbu a rozvoj obce 
8.  Technické dovybavení OÚ 
9.  Zájmové kroužky 
10.  Informace o výsledcích jednání o začlenění chodníku a stromořadí podél 
 Vídeňské při zástavbě lokality Pod Albertem 
11. Plán údržba zeleně 
12. Zpráva o činnosti rady obce 
13. Příspěvek TJ Viktoria Vestec 
14. Programové prohlášení zastupitelstva 
15. Doplnění jednacího řádu zastupitelstva 
16. Kolaudace staveb místních komunikací 
17. Diskuse 
 
Zastupitel Buchar upozornil na to, že má námitky k zápisu z minulého zasedání 
zastupitelstva obce. 
 
Zastupitelka Bucharová přednesla protinávrh v následující formě: 
K navrženému pořadu jednání bude přidán  

- bod č. 18 Námitky k zápisu z minulého zasedání zastupitelstva obce. 
- bod č. 19 Kontrola usnesení. 

Body č. 6 a č. 9 budou sloučeny a projednávány současně. 
Bod č. 11 bude z pořadu jednání vyřazen. 
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Zastupitel Krešňák přednesl následující protinávrh: 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje pořad jednání v tomto znění: 
 

1. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
2. Schválení pořadu jednání 
3. Změna č. 5 ÚP SÚ Vestec 
4. MŠ Vestec 
5. Příspěvek TJ Viktoria Vestec 
6. Diskuse 

 
 
Průběh hlasování: 
 
Petr Krešňák   Pro návrh 
Václav Drahoš  Pro návrh 
Eleni Ziková   Pro návrh 
Taťána Lejnarová  Pro návrh 
Eduard Jarolímek  Pro návrh 
Miroslav Pašek  Pro návrh 
Tibor Švec   Pro návrh 
Tomáš Krátký  Pro návrh 
Jaroslav Bednář  Zdržel se 
Jana Stupková  Pro návrh 
Radka Vávrová  Pro návrh 
Svatopluk Smutný  Zdržel se 
Jan Buchar   Proti návrhu 
Barbora Bucharová  Proti návrhu 
 
Pro návrh: 10, proti návrhu: 2, zdrželi se: 2. 
 
Protinávrh zastupitele Krešňáka byl přijat. 
 
Přijaté usnesení: 
 
čj. 11/3/1 
Zastupitelstvo obce schvaluje následující pořad jednání: 

1. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
2. Schválení pořadu jednání 
3. Změna č. 5 ÚP SÚ Vestec 
4. MŠ Vestec 
5. Příspěvek TJ Viktoria Vestec 
6. Diskuse 
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Bod č. 3  
Změna č. 5 ÚP SÚ Vestec 
 
Starosta stručně seznámil přítomné s obsahem změny č. 5 územního plánu sídelního 
útvaru Vestec. 
 
Zastupitel Smutný vznesl dotaz na budoucího vlastníka pozemků, kterých se týká 
změna č. 5. 
 
Starosta sdělil, že budoucím vlastníkem pozemků bude Středočeský kraj. 
 
Zastupitelka Bucharová upozornila na formální nedostatky v dokumentech k změně 
č. 5 ÚP SÚ Vestec. 
 
Starosta navrhl usnesení: 
Zastupitelstvo bere na vědomí vyhodnocení připomínek, námitek a stanovisek 
uplatněných v průběhu pořizování návrhu Změny č. 5 územního plánu sídelního 
útvaru Vestec, které jsou uvedeny v návrhu pořizovatele na vydání změny územního 
plánu ve sdělení č.j. MEUC-063594/2010 z 15.12.2010. 
 
Zastupitelstvo vzalo toto usnesení na vědomí pod čj. 11/3/2. 
 
 
Starosta navrhl usnesení: 
Zastupitelstvo obce Vestec ověřuje, že návrh Změny č. 5 územního plánu sídelního 
útvaru Vestec není v rozporu s politikou územního rozvoje, s územně plánovací 
dokumentací vydanou krajem a se stanovisky dotčených orgánů nebo stanoviskem 
krajského úřadu. 
 
Průběh hlasování: 
 
Petr Krešňák   Pro návrh 
Václav Drahoš  Pro návrh 
Eleni Ziková   Pro návrh 
Taťána Lejnarová  Pro návrh 
Eduard Jarolímek  Pro návrh 
Miroslav Pašek  Pro návrh 
Tibor Švec   Pro návrh 
Tomáš Krátký  Pro návrh 
Jaroslav Bednář  Pro návrh 
Jana Stupková  Pro návrh 
Radka Vávrová  Pro návrh 
Svatopluk Smutný  Zdržel se 
Jan Buchar   Zdržel se 
Barbora Bucharová  Zdržela se 
 
Pro návrh: 11, proti návrhu: 0, zdrželi se: 3. 
 
Návrh starosty byl přijat. 
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Přijaté usnesení: 
 
čj. 11/3/3 
Zastupitelstvo obce Vestec ověřuje, že návrh Změny č.5 územního plánu 
sídelního útvaru Vestec není v rozporu s politikou územního rozvoje, s územně 
plánovací dokumentací vydanou krajem a se stanovisky dotčených orgánů 
nebo stanoviskem krajského úřadu. 
 
 
Starosta navrhl usnesení: 
Zastupitelstvo obce Vestec, příslušné podle § 6 odst. 5 písm. c) zákona 
č. 183/2006 Sb. o územním plánování a stavebním řádu, ve znění pozdějších 
předpisů (dále jen „stavební zákon“), podle § 54 stavebního zákona a za použití § 43 
odst. 4 a § 55 odst. 2 stavebního zákona, § 13 a přílohy č. 7 vyhlášky č. 500/2006 
Sb., o územně analytických podkladech, územně plánovací dokumentaci a způsobu 
evidence územně plánovací činnosti, § 171 a následujících zákona č. 500/2004 Sb., 
správní řád, ve spojení s ustanovením § 188 odst. 3 a 4 stavebního zákona vydává 
Změnu č. 5 územního plánu sídelního útvaru Vestec formou opatření obecné 
povahy.    
 
 
Průběh hlasování: 
 
Petr Krešňák   Pro návrh 
Václav Drahoš  Pro návrh 
Eleni Ziková   Pro návrh 
Taťána Lejnarová  Pro návrh 
Eduard Jarolímek  Pro návrh 
Miroslav Pašek  Pro návrh 
Tibor Švec   Pro návrh 
Tomáš Krátký  Pro návrh 
Jaroslav Bednář  Pro návrh 
Jana Stupková  Pro návrh 
Radka Vávrová  Pro návrh 
Svatopluk Smutný  Pro návrh 
Jan Buchar   Zdržel se 
Barbora Bucharová  Zdržela se 
 
Pro návrh: 12, proti návrhu: 0, zdrželi se: 2. 
 
Návrh starosty byl přijat. 
 
Přijaté usnesení: 
 
čj. 11/3/4 
Zastupitelstvo obce Vestec, příslušné podle § 6 odst. 5 písm. c) zákona č. 
183/2006 Sb. o územním plánování a stavebním řádu, ve znění pozdějších 
předpisů (dále jen „stavební zákon“), podle § 54 stavebního zákona a za použití 
§ 43 odst. 4 a § 55 odst. 2 stavebního zákona, § 13 a přílohy č. 7 vyhlášky č. 
500/2006 Sb., o územně analytických podkladech, územně plánovací 
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dokumentaci a způsobu evidence územně plánovací činnosti, § 171 
a následujících zákona č. 500/2004 Sb., správní řád, ve spojení s ustanovením 
§ 188 odst. 3 a 4 stavebního zákona vydává Změnu č. 5 územního plánu 
sídelního útvaru Vestec formou opatření obecné povahy.   
 
 
 
Bod č. 4 
Mateřská škola Vestec 
 
Starosta stručně seznámil přítomné s obsahem tohoto bodu. 
 
Zastupitelka Bucharová informovala přítomné o tom, že chtěla projednat 
problematiku zájmových kroužků, z důvodu, že tyto organizování těchto kroužků je 
obsaženo v zřizovací listině MŠ Vestec. 
 
Starosta sděluje, že zřizovací listina pořádání zájmových kroužků umožňuje. 
 
Starosta navrhl usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje dodatek č. 1 k zřizovací listině Mateřské školy Vestec, 
příspěvkové organizace. 
 
 
Průběh hlasování: 
 
Petr Krešňák   Pro návrh 
Václav Drahoš  Pro návrh 
Eleni Ziková   Pro návrh 
Taťána Lejnarová  Pro návrh 
Eduard Jarolímek  Pro návrh 
Miroslav Pašek  Pro návrh 
Tibor Švec   Pro návrh 
Tomáš Krátký  Pro návrh 
Jaroslav Bednář  Pro návrh 
Jana Stupková  Pro návrh 
Radka Vávrová  Pro návrh 
Svatopluk Smutný  Pro návrh 
Jan Buchar   Pro návrh 
Barbora Bucharová  Pro návrh 
 
Pro návrh: 14, proti návrhu: 0, zdrželi se: 0. 
 
Návrh starosty byl přijat. 
 
Přijaté usnesení: 
 
čj. 11/3/5 
Zastupitelstvo obce schvaluje dodatek č. 1 k zřizovací listině Mateřské školy 
Vestec, příspěvkové organizace. 
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Starosta navrhl usnesení: 
Zastupitelstvo obce jmenuje ředitelkou Mateřské školy Vestec, příspěvkové 
organizace, Mgr. Danielu Pořízkovou s okamžitou platností. 
 
 
Průběh hlasování: 
 
Petr Krešňák   Pro návrh 
Václav Drahoš  Pro návrh 
Eleni Ziková   Pro návrh 
Taťána Lejnarová  Pro návrh 
Eduard Jarolímek  Pro návrh 
Miroslav Pašek  Zdržel se 
Tibor Švec   Pro návrh 
Tomáš Krátký  Pro návrh 
Jaroslav Bednář  Pro návrh 
Jana Stupková  Pro návrh 
Radka Vávrová  Pro návrh 
Svatopluk Smutný  Pro návrh 
Jan Buchar   Pro návrh 
Barbora Bucharová  Pro návrh 
 
Pro návrh: 13, proti návrhu: 0, zdrželi se: 1. 
 
Návrh starosty byl přijat. 
 
Přijaté usnesení: 
 
čj. 11/3/6 
Zastupitelstvo obce jmenuje ředitelkou Mateřské školy Vestec, příspěvkové 
organizace, Mgr. Danielu Pořízkovou s okamžitou platností. 
 
 
Starosta navrhl usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje předloženou smlouvu o výpůjčce budovy č.p. 576, 
pozemků parc. č. st. 870, st. 871, 707/2 a 707/3 v katastrálním území Vestec u Prahy 
pro Mateřskou školu Vestec, příspěvkovou organizaci. Výpůjčka se sjednává 
bezúplatně na dobu neurčitou. Zastupitelstvo obce pověřuje starostu podpisem této 
smlouvy. 
 
 
Průběh hlasování: 
 
Petr Krešňák   Pro návrh 
Václav Drahoš  Pro návrh 
Eleni Ziková   Pro návrh 
Taťána Lejnarová  Pro návrh 
Eduard Jarolímek  Pro návrh 
Miroslav Pašek  Pro návrh 
Tibor Švec   Pro návrh 
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Tomáš Krátký  Pro návrh 
Jaroslav Bednář  Pro návrh 
Jana Stupková  Pro návrh 
Radka Vávrová  Pro návrh 
Svatopluk Smutný  Pro návrh 
Jan Buchar   Pro návrh 
Barbora Bucharová  Pro návrh 
 
Pro návrh: 14, proti návrhu: 0, zdrželi se: 0. 
 
Návrh starosty byl přijat. 
 
Přijaté usnesení: 
 
čj. 11/3/7 
Zastupitelstvo obce schvaluje předloženou smlouvu o výpůjčce budovy č.p. 
576, pozemků parc. č. st. 870, st. 871, 707/2 a 707/3 v katastrálním území Vestec 
u Prahy pro Mateřskou školu Vestec, příspěvkovou organizaci. Výpůjčka se 
sjednává bezúplatně na dobu neurčitou. Zastupitelstvo obce pověřuje starostu 
podpisem této smlouvy. 
 
 
Bod č. 5 
Příspěvek TJ Viktoria Vestec 
 
Starosta informoval přítomné o žádosti TJ Viktoria Vestec o finanční příspěvek ve 
výši 200.000,- Kč na financování činnosti TJ Viktoria Vestec v roce 2011. 
 
Zastupitel Smutný se dotázal na vyúčtování příspěvku poskytnutého TJ Viktoria 
Vestec v roce 2010. 
 
Starosta informoval o tom, že TJ Viktoria Vestec předložila obci vyúčtování 
poskytnuté dotace za rok 2010. 
 
Zastupitelka Bucharová upozorňuje na skutečnost, že zastupitelstvo obce schválilo 
v rozpočtu obce pro podporu sportu 200.000,- Kč a tato částka by byla tímto celá 
vyčerpána. 
 
Zastupitelka Bucharová se dotazuje na počet členů TJ Viktoria Vestec. 
 
Radní Drahoš sděluje, že počet členů TJ Viktoria Vestec je 56 a dále vysvětluje, že 
částka 200.000,- Kč je vyšší než v minulých obdobích a to vzhledem k tomu, že 
TJ Viktoria Vestec založila nové sportovní oddíly a dále sděluje, že se nebude 
účastnit hlasování z důvodu, že je členem výkonného výboru TJ Viktoria Vestec. 
 
Zastupitel Krešňák upozorňuje na fakt, že ve vyúčtování za rok 2010 je uveden 
poplatek ČMFS a tento poplatek by měla TJ Viktoria Vestec platit sama. 
 
Otakar Janata k tomuto bodu citoval text z webových stránek TJ Viktoria Vestec. 
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Miloš Koc se dotazuje, zdali se jedná o částku pouze pro fotbal, nebo i na jiné sporty. 
 
Radní Drahoš sděluje, že se jedná o finanční příspěvek pro všechny sportovní oddíly. 
 
Zastupitel Smutný se dotazuje, jakou část rozpočtu TJ Viktoria Vestec bude tvořit 
částka 200.000,- Kč. 
 
Radní Drahoš sděluje, že TJ Viktoria Vestec předpokládá další příjmy ještě od 
sponzorů ve výši 100.000,- Kč. 
 
 
Zastupitel Buchar navrhl usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje finanční příspěvek pro TJ Viktoria Vestec ve výši 
150.000,- Kč na financování činnosti TJ Viktoria Vestec v roce 2011. 
 
 
Průběh hlasování: 
 
Petr Krešňák   Proti návrhu 
Václav Drahoš  Zdržel se 
Eleni Ziková   Proti návrhu 
Taťána Lejnarová  Proti návrhu 
Eduard Jarolímek  Proti návrhu 
Miroslav Pašek  Proti návrhu 
Tibor Švec   Proti návrhu 
Tomáš Krátký  Proti návrhu 
Jaroslav Bednář  Proti návrhu 
Jana Stupková  Proti návrhu 
Radka Vávrová  Proti návrhu 
Svatopluk Smutný  Pro návrh 
Jan Buchar   Pro návrh 
Barbora Bucharová  Pro návrh 
 
Pro návrh: 3, proti návrhu: 10, zdrželi se: 1. 
 
Návrh zastupitele Buchara nebyl přijat. 
 
 
Starosta navrhl usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje finanční příspěvek pro TJ Viktoria Vestec ve výši 
200.000,- Kč na financování činnosti TJ Viktoria Vestec v roce 2011. 
 
 
Průběh hlasování: 
 
Petr Krešňák   Pro návrh 
Václav Drahoš  Zdržel se 
Eleni Ziková   Pro návrh 
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Taťána Lejnarová  Pro návrh 
Eduard Jarolímek  Pro návrh 
Miroslav Pašek  Pro návrh 
Tibor Švec   Pro návrh 
Tomáš Krátký  Pro návrh 
Jaroslav Bednář  Pro návrh 
Jana Stupková  Pro návrh 
Radka Vávrová  Pro návrh 
Svatopluk Smutný  Zdržel se 
Jan Buchar   Zdržel se 
Barbora Bucharová  Proti návrhu 
 
Pro návrh: 10, proti návrhu: 1, zdrželi se: 3. 
 
Návrh starosty byl přijat. 
 
Přijaté usnesení: 
 
čj. 11/3/8 
Zastupitelstvo obce schvaluje finanční příspěvek pro TJ Viktoria Vestec ve výši 
200.000,- Kč na financování činnosti TJ Viktoria Vestec v roce 2011. 
 
 
 
 
Námitky k zápisu z minulého zasedání ZO 
 
Zastupitel Buchar žádá o doplnění zápisu z minulého zasedání ZO o větu: 
 
Zastupitel Buchar informoval členy zastupitelstva obce o tom, že jsou dva 
způsoby pořízení nového územního plánu. 
 
Průběh hlasování: 
 
Petr Krešňák   Pro návrh 
Václav Drahoš  Pro návrh 
Eleni Ziková   Pro návrh 
Taťána Lejnarová  Pro návrh 
Eduard Jarolímek  Pro návrh 
Miroslav Pašek  Pro návrh 
Tibor Švec   Pro návrh 
Tomáš Krátký  Pro návrh 
Jaroslav Bednář  Pro návrh 
Jana Stupková  Pro návrh 
Radka Vávrová  Pro návrh 
Svatopluk Smutný  Pro návrh 
Jan Buchar   Pro návrh 
Barbora Bucharová  Pro návrh 
 
Pro návrh: 14, proti návrhu: 0, zdrželi se: 0. 
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Návrh byl přijat. 
 
Přijaté usnesení: 
 
čj. 11/3/9 
Zastupitelstvo obce schvaluje doplnění zápisu z 2. zasedání ZO o větu: 
„Zastupitel Buchar informoval členy zastupitelstva obce o tom, že jsou dva 
způsoby pořízení nového územního plánu“. 
 
 
 
Zastupitelka Bucharová žádá o doplnění zápisu z minulého zasedání ZO o větu: 
 
Obyvatelé z ulice U Strouhy upozornili zastupitelstvo na přetrvávající problémy 
se zaplavováním zahrad v souvislosti s výstavbou na sousedním pozemku. 
 
Průběh hlasování: 
 
Petr Krešňák   Pro návrh 
Václav Drahoš  Pro návrh 
Eleni Ziková   Zdržela se 
Taťána Lejnarová  Zdržela se 
Eduard Jarolímek  Pro návrh 
Miroslav Pašek  Pro návrh 
Tibor Švec   Zdržel se 
Tomáš Krátký  Proti návrhu 
Jaroslav Bednář  Pro návrh 
Jana Stupková  Zdržela se 
Radka Vávrová  Zdržela se 
Svatopluk Smutný  Pro návrh 
Jan Buchar   Pro návrh 
Barbora Bucharová  Pro návrh 
 
Pro návrh: 8, proti návrhu: 1, zdrželi se: 5. 
 
Návrh byl přijat. 
 
Přijaté usnesení: 
 
čj. 11/3/10 
Zastupitelstvo obce schvaluje doplnění zápisu z 2. zasedání ZO o větu: 
„Obyvatelé z ulice U Strouhy upozornili zastupitelstvo na přetrvávající 
problémy se zaplavováním zahrad v souvislosti s výstavbou na sousedním 
pozemku.“. 
 
 
 
Bod č. 6 
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Diskuse 
 
Otakar Janata vystoupil v diskusi na téma zvýšený hluk v obci z nově otevřeného 
okruhu. 
 
Starosta informoval o činnosti obce v oblasti měření hluku z okruhu. 
 
Zastupitelé diskutovali o problému případného navýšení hlukových norem. 
 
Zastupitelka Bucharová požádala o předložení objednávky obce na měření hluku 
v obci. 
 
Otakar Janata kritizoval přijatý jednací řád zastupitelstva obce, obsah Vesteckých 
listů a obsah webových stránek obce, na kterých mu chybí diskusní fórum. 
 
 
Zastupitel Buchar se dotazuje, zda bude obec připravovat programové prohlášení 
zastupitelstva obce. 
 
Starosta sděluje, že volební uskupení před volbami dostatečně informovali o svém 
volebním programu. 
 
Norbert Dostál se dotazuje na složení členů TJ Viktoria Vestec. 
 
Radní Drahoš oznamuje, že poměr občanů Vestce, jako členů TJ Viktoria Vestec, 
činí cca. 60%. 
 
Starosta ukončil zasedání ZO v 19:09h. 
 
Přílohy: 
č. 1 - Prezenční listina 
 
 
 
 
Tibor Švec, starosta    ___________________________ 
         Podpis 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
 
Jaroslav Bednář, člen zastupitelstva  ___________________________ 
         Podpis 
 
 
 
Petr Krešňák, člen zastupitelstva   ___________________________ 
         Podpis 


